

Referat Haustmøte Hopp- og kombinert, Sogndal 27.10.2018

Til stades: Henning Sæthre (HKK/ Sogndal IL), Jon Ove Lomheim (HKK/ Hafslo IL),
Lars Kveen (HKK/ Stryn T&IL), Lars Brekke (HKK/ Vik IL), Jan Inge Årdal (HKK/ Jølster IL),
Per Birger Lomheim (Hafslo IL) og Ellen Sofie W Fredheim (Hafslo IL).
Adm. sjef til stades under sak 6, 7, 9 og 10. Leiar anlegg Halvard Nygård var til stades
under sak 9 og 10.

Sak 01) Godkjenning av innkalling og sakliste

Haustmøtet godkjenner innkalling og sakliste.

Sak 02) Val av referent

Jon Ove Lomheim valt som referent.

Sak 03) Terminliste 2018-2019

1. Haustmøtet vedtek terminlisteansvarleg (Jon Ove) sitt framlegg til «Terminliste Hopp-/ kombinert 2018-2019» med nokre justeringar.
Jon Ove avklarar med Hordaland val av renn i Vestlandscupen
2. Jon Ove sender terminliste til Hordaland og Møre & Romsdal til info og eventuell ønskje om justeringar
3. Leiar er SFEhoppCup-ansvarleg, spesielt i høve marknadsføring og oppfølging av sponsoravtalen.
Vidare er medlemmane i komiteen ansvarleg for gjennomføring og oppfølging med bildedokumentasjon, marknadsføring m.m. for SFE-cupane slik:
Jon Ove: Hafslo/Sogndal/Kaupanger
Lars B: Vik
Jan Inge: Sunnfjord
Lars K: Nordfjord

Sak 04) Sogn og Fjordane-leikane 08. desember 2018

1. SoF-leikane er innarbeid i terminlista til HKK.
HKK vurderer seinare kor og kva treningssamling ein legg opp til søndag 9. desember
2. Jon Ove er kontaktperson for tilrettelegging av hoppbakkar saman med arrangør og retteleggar av arrangementet.
Heile komiteen er ansvarleg for å bidra med gjennomføring og få med utøvarar med interesse spesielt for hopp.

Sak 05) Treningstilbud vinteren 2019

1. HKK ønsker avtale med Eskil Kveen og Stig Jarle som krinstrenarar for utøvarane i hopp og kombinert.
2. Leiar saman med administrasjon sørger for skriftleg avtale med krinstrenarane snarast.

Sak 06) Kurs-/ utdanningstilbud

Leiar planlegg trenar 1-kurs saman med Møre & Romsdal med kursleiar frå skiforbundet.

Sak 07) Handlingsplan/ SUM

Administrasjon gjekk gjennom handlingsplan og oppdaterte den saman med HKK.

Sak 08) Bruk av SFEbakken

Leiar saman med adm. set opp forslag til retningslinjer for disponering av SFE-bakken med ansvarleg for utlån og lagerplass. Innarbeid praksis for disponering og utleige innarbeidast i retningslinjene. Vidare skal komiteens ansvar for marknadsføring av bakken og SFE som sponsor innarbeidast i retningslinjene.

Sak 09) Status anleggsprosessar (Stryn, Førde, Sogndal, Hafslo, Vik)

1. Lars K refererte status for heilårsanlegg (med K8) i Stryn sentrum. Status referert frå møte synfaring i Stryn 7. september 2018 der adm. også var med). Plan og finansiering skal vera klar 1.12.2018. Planlagt bygging vår - sommar 2019. Notat frå møtet er vedlagt.
2. Nils Olav Kongsvik har teke ansvar etablering av heilårs rekrutteringsbakkar i Hafstad Idrettspark. Først ser det ut for at blir bygging av ein K10-bakke (K20 er usikker). Planlagt bygging 2019, jamfør vedlagt notat frå møte 11.09.2018.
3. Henning og Jon Ove (+ hoppgruppe i Sogndal) hadde møte med Sogndal Skisenter 15. november 2017 på Fosshaugane Campus i høve bygging av K10 + K20. Positivt møte, men det er skjedd lite etter det og prosjektet usikkert.
4. Jon Ove har teke ansvar for etablering av hoppbakkar ved Sogn skisenter. Det er godkjent reguleringsplan for 3 hoppbakkar frå K10 til K45 og inne i kommunal plan for bygging, men manglar avtale om grunn for å få idrettsfunksjonell godkjenning. K10+K19 er finansiert og klar for bygging i kommunal plan 2018-2019 medan K45 prioriterast i 2020-2023. K70 har usikker tidsplan. K10 + K19 er ute på tilbods konkurranse hjå entreprenørar (frist 29.10.2018).

Bakken vert finansiert som nærmiljøanlegg der K19 vert tilrettelagt for mest mogleg heilårsanlegg.

Jon Ove har teke initiativ overfor Bjørn il til planlegging og bygging av heilårsanlegg med to bakkar K4 + K8 (evt K10) i Gaupne i staden for heilårsanlegg K10 ved Sogn skisenter.

5. Vik manglar prepareringsutstyr (trakkemaskin med vinsj) for å få drift på det nye hoppanlegget.

Vik bør også jobbe for å få småe heilårsbakkar. Lars B arbeider vidare med mogleg bygging i Vik sentrum (i området skule – idrettspark).

Sak 10) Økonomisk rapport

1. Status rekneskap vart presentert av adm. i møtet.
Haustmøtet tek rekneskapen til orientering.
2. Leiar og adm. vurderer kor mykje som kan dekkast i høve nasjonale renn sist vinter og samlingar i sommar/haust utanfor krinsen. Dei som har utgifter vert oppmoda om sende kvittering/rekning for i 2018 som grunnlag refusjon.
3. Leiar og adm. utarbeider retningslinjer som definerer kva som kan prioriterast for refusjon i høve nasjonale renn og samlingar utanfor krinsen frå komande vinter.

Sak 11) Eventuelt

1. Henning orienterte for skiforbundet sitt haustmøte
2. Lars B orienterte frå skiforbundet sitt haustmøtet for dommarar (dommarlauget).
3. Jan Inge Årdal og Kari Gjelsvik fekk utlevert diplom (kursbevis) som godkjent krinsdommar. Gaute Brekke (ikkje til stades) har også fullført kurs og er godkjent krinsdommar. Jon Ove Lomheim manglar noko før godkjenning som krinsdommar.

Ref. Jon Ove Lomheim